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English Version 

Policy Name: Ethical Sourcing of Food and Supplies Policy 

 Policy Information: 

Code: PS_50_SDG12_1 

Issue date: 2018 

Revision, Date: V05, 2025 

Evaluation Frequency: Yearly 

Level of Confidentiality: Public 

Pages: 1 

Policy Approved Date: 22 Feb 2018 

Decision of the Deans Council: 24 July 2018/2019 

 Responsibilities and implementation: 

Follow-up, review and 

development: 

Strategies and Policies Committee, Sustainability and 

Ranking Office 
Accreditation: Human Resources and Institutional Development Unit 

Application (scope): Deanships, academic colleges, scientific and 

administrative centers, administrative units and 

departments. 

 Policy Statement: 

 

 Policy objectives (desired outcomes): 

1. Ensure suppliers comply with ethical sourcing and social responsibility standards. 

2. Enhance transparency and accountability in the sourcing of food and supplies. 

3. Reduce environmental and negative impacts by supporting suppliers who follow 

sustainable practices. 
4. Encourage suppliers to improve their environmental and social practices. 

 Related procedures: 

1. Supplier Ethical Sourcing Assessment Procedure 

 Key Performance Indicators (KPIs): 

1. Percentage of Suppliers Complying with Ethical Sourcing Standards 

 Recommendations of the last review: 

1. Strengthen mechanisms for regular review and evaluation of suppliers to ensure 

compliance with ethical sourcing standards. 

2. Expand awareness within the university about the importance of ethical sourcing 

and encourage students and faculty to support these initiatives. 

3. Develop strategic partnerships with suppliers who prioritize environmental and 

social sustainability standards in their supply chains. 

The University is committed to implementing ethical sourcing practices for food and 

supplies to promote sustainability and social justice within the supply chain. The 

university partners with suppliers who adhere to ethical sourcing standards and 

implement environmentally and socially responsible practices. 
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 العربية النسخة
 

 السياسة اسم والإمدادات الغذائية للمواد الأخلاقي التوريد سياسة

  العامة المعلومات: 

PS_50_SDG12_1 الرمز: 

 :الإصدار تاريخ 2018

V05, 2025 وتاريخها المراجعة، رقم: 

 :الدوري التقييم ˝سنويا

 :السرية مستوى عام

 :الصفحات عدد 1

22 Feb 2018 السياسة اعتماد تاريخ: 

24 July 2018/2019 العمداء مجلس قرار: 

  والتطبيق المسؤوليات: 

 :والتطوير والمراجعة المتابعة والتصنيفات الاستدامة ومكتب والسياسات، الاستراتيجيات لجنة

 :الاعتماد المؤسسي والتطوير البشرية الموارد وحدة

 ):النطاق( التطبيق .الإدارية والدوائر والوحدات والإدارية، العلمية والمراكز الأكاديمية، والكليات العمادات،

  السياسة نص: 

  المرجوة النتائج( السياسة أهداف:( 

 1. .الاجتماعية والمسؤولية الأخلاقي التوريد بمعايير الموردين التزام ضمان

 2. .والإمدادات الغذائي التوريد عملية في والمساءلة الشفافية تعزيز

 3. .مستدامة ممارسات يتبعون الذين الموردين دعم خلال من والسلبي البيئي الأثر تقليل

 4. .والاجتماعية البيئية ممارساتهم تحسين على الموردين تشجيع

  المرتبطة ارءات الإج: 


 1. الأخلاقي للتوريد الموردين تقييم إجراء

  الأداء ارت مؤش: 

 1. الأخلاقي التوريد معايير مع المتوافقين الموردين نسبة

  ارجعة م آخر توصيات: 


 1. .الأخلاقي التوريد بمعايير التزامهم لضمان دوري بشكل الموردين وتقييم مراجعة آليات تعزيز

 هذه دعم على التدريس هيئة وأعضاء الطلبة وتشجيع الجامعة داخل الأخلاقي التوريد أهمية حول التوعية نطاق توسيع

 .المبادرات

.2 

 3. .بهم الخاصة التوريد سلاسل في والاجتماعية البيئية الاستدامة معايير يعززون موردين مع استراتيجية شراكات تطوير

 

 في الاجتماعية والعدالة الاستدامة تعزيز بهدف والإمدادات، الغذائية للمواد الأخلاقي التوريد ممارسات بتطبيق الجامعة تلتزم

 .يا˝واجتماع يا˝بيئ مسؤولة ممارسات ويطبقون الأخلاقي التوريد بمعايير يلتزمون الذين الموردين مع التعامل خلال من وذلك التوريد، سلسلة


